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12’000 handtekeningen 

1) Uw raad heeft in 2020 een motie aangenomen die om afstemming en respect vraagt 
op en nabij de grenzen van provincie NH en Utrecht, en bij de grenzen tussen 
gemeentes. We zien dat dit niet gebeurt. Er is geen afstemming, er is geen bestuurlijk 
overleg, er is geen regionale visie op turbines. Elke gemeente duwt de turbines naar 
een grens onder het motto: “het moet nu eenmaal, en het kan natuurlijk niet op de 
Dam” Bijgaande kaart toont hoe in deze omgeving exact langs die grenzen turbines 
worden gepland.
Gevolg hiervan zal zijn dat in de ruime omtrek overal turbines zichtbaar staan te 
draaien, zoals je dat nu in bijvoorbeeld Friesland ziet: overal waar het oog reikt staat 
iets te draaien.
Op onderstaande kaart ziet u het beeld van Noord Holland/Amsterdam  vanuit de 
regio ten Oosten. Overal waar het oog reikt: turbines.
De oproep aan u is dus: hou de grenzen van provincie vrij van turbines als hagelslag 
uitgestrooid door een afstand van 600 meter van bebouwing PLUS 600 meter van 
gemeente grenzen te eisen voor u als provincie medewerking verleent aan het 
wijzigen van een bestemmingsplan.



2) Een turbine is “Industrie”. Gezien de omvang en impact op de omgeving:  Niemand 
haalt het in zijn hoofd om een aanvraag te doen voor  industrie midden in een open 
of een park (Gaasperplas en Waternet locatie). Iedereen weet dat industrie op een 
industrie gebied hoort. Niemand die in de polder of in een park langs de rand van de 
stad woont kan of hoeft te verwachten dat industrie plots op tastbare afstand wordt 
geplaatst. We roepen de provincie op om haar macht, namelijk bestemmingsplan-
toetsing in te zetten voor een beleid met visie, een visie die helemaal niet nieuw is, 
maar wel effectief en begrijpelijk voor iederen, voor en tegen turbines: industrie 
moet op industrie terrein, en niet daar buiten. Wel in de westelijke haven van 
Adam, niet in de polders om Amsterdam.

3) Netwerk. Op onderstaande kaart van Stedin (zie hun website) staat: de  rest-
capaciteit voor transport van opgewekte energie is beperkt is. Een turbine wekt 
veel stroom op. Stedin zal de toevoer van stroom uit particuliere zonnepanelen 
afknijpen, en turbines voorrang geven op die momenten dat het knelt. Leggen wij 
die panelen dan voor niets is de vraag? Maken turbines zonnestroom op daken dan 
onrendabel? 
 Nu al geeft Stedin aan moeite te hebben met de verwerking van teruggeleverde 
stroom. Nu al zijn er grote daken die maar voor 40% worden gebruikt voor panelen 
omdat de infra ontbreekt.
De minister geeft aan dat het Rijk niet gaat investeren in die infra, maar dat de 
Netbeheerders dat moeten doen  

(inzet)
Minister wil NIETS vergoeden als zonnepanelen niet terug kunnen leveren

Op 26 mei 2020 heeft minister Wiebes vragen van kamerlid Moorlag beantwoordt. Moorlag vroeg om compensatie van 
particulieren indien het netwerk onvoldoende is om stroom terug te kunnen leveren. Het antwoord van de minister was 
duidelijk afwijzend. “Netbeheerders zijn uiteraard wel verplicht om klachten over de spanningskwaliteit in het net te 
onderzoeken en net als bij transportbeperkingen zo snel mogelijk maatregelen te nemen om het net aan te passen “.
De minister noemde daar geen termijn bij.  

In een artikel in De Telegraaf van 14 april blijkt uit een onderzoek van PwC dat er de 
komende jaren 102 miljard (!) moet worden geïnvesteerd om de groeiende vraag naar 
elektriciteit en de onregelmatige levering van wind en zon op land op te vangen. 
Investeringen waarvan Stedin al heeft aangegeven dat ze deze alleen in de hoofdstructuur 
langs de snelwegen gaan doen in tussenstations , zoals bij Vinkeveen aan de A2. Tot  2030 
wordt er nagenoeg niets extra geinvesteerdgeïnvesteerd in het leidingnetwerk van het 
tussenstation naar de huizen en gebouwen, juist nodig om stroom terug te kunnen leveren 
met zonnepanelen op de daken. Doordat er niet in het lokale netwerk extra wordt 
geinvesteerdgeïnvesteerd blijft het onmogelijk om de vele gebouwen in het buitengebied 
van zonnepanelen te voorzien, omdat teruglevering van stroom gewoon niet mogelijk is.

Onze oproep aan provincie is: je kan het als overheid niet maken om ieder op te roepen 
zelf stroom op te wekken met panelen en vervolgens niet af te nemen als het netwerk niet 
deugt, en je ook niet van plan bent om dat op te lossen. Hier gaat letterlijk “het licht uit”.  



 
Op industrie gebieden is die capaciteit er wel. Gebruik die dan en zorg op provinciaal niveau 
dat er visie, lijn en regie komt.

4) Ten slotte: in elk document inzake RES wordt gerept van draagvlak. Er is veel commotie 
tegen de komst van turbines, maar we zien dat draagvlak vóór turbines helemaal niet. Dat 
leeft kennelijk alleen bij degenen die er op verdienen en bij besturen die een doelstelling 
moeten halen, zonder besef van implicaties. En natuurlijk zijn er enkelingen die voor turbines 
zijn, liefst niet bij hun huis…We roepen de Cie op om draagvlak nu echt serieus te nemen 
daadwerkelijk toe te zien op breed gedragen draagvlak. Als een gemeente dat niet 

aantonen kan, geen bestemmingswijziging. 


